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DEFENSSI RY:N HALLITUKSEN KOKOUS 

 

Aika maanantai 18.9.2023 klo 16:00-18:00 

 

Paikka KTK224, Linnanmaan kampus 

kokouksessa myös etäosallistumismahdollisuus Zoomin kautta 

 

Läsnä Hallituksen jäsenet   

 Petra Jokikokko  Aliina Ojala 

Laura Junno   Ida-Lotta Rajanen, sihteeri 

 Katri Kantola  Elli Reinola, puheenjohtaja  

 Sofia Koho   Viivi Ryhänen 

 Salla Kopalainen zoom, liittyi klo 16.25 Katja Simonen zoom 

 Roni Kosonen  Anni Sirén zoom, liittyi klo 16.17 

 Ida Leipivaara  Sonja Tarvainen   

 Maija Mourujärvi    

    

Varajäsenet 

 Hilla Vaattovaara zoom, poistui klo 17.00 

  



1 Kokouksen avaaminen  

 
 Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.05. 

 

2 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

  

3 Pöytäkirjantarkastajien valitseminen 

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Maija Mourujärvi ja Katri Kantola. 

Pöytäkirjantarkastajat toimivat tarvittaessa ääntenlaskijoina. 

 

4 Asialistan hyväksyminen 

 Asialista hyväksyttiin. 

 

5 Ilmoitusluontoiset asiat 

 5.1. Hurmoksen siivoustalkoilut 

Hurmoksen jälkeiseen Kuusisaaren siivoukseen osallistui Defenssiltä kaksi (2) 
vapaaehtoista. Talkoilusta maksetaan ainejärjestölle yhteensä 40 €. Iso kiitos 
vapaaehtoisille! <3 

 

5.2. SPOLin ainejärjestötapaamisen kuulumiset 

Defenssiä tapaamisessa edusti Maija Mourujärvi, Ida Leipivaara ja Viivi Ryhänen 
sekä SPOLin puolesta Laura Junno. Harkkapaikkawiki on toteutumassa. SPOL 
lähettää ainejärjestöille sopimuksen allekirjoitettavaksi, jolla wikiin sitoudutaan. 
Harkkapaikkawikin tarkoitus on tarjota tietoa opiskelijoille saatavilla olevista 
harjoittelupaikoista, eikä se vaikuta itse hakemiseen. SPOL odottaa, että Defenssi 
mainostaa vähintään neljä kertaa vuodessa wikiä jäsenistölleen. 

 

 

 



 5.3. SPOLin haalarivyö 

Myynnin suhteen on päädytty siihen, että osa ainejärjestöistä ostaa tukkuhinnalla vyöt 
SPOLilta ja myy jäsenistölleen, osa järjestöistä ei myy vöitä itse vaan jättää myynnin 
SPOLille. 

 

5.4. SPOLin laulukirjat 

SPOLin uusi laulukirjapainos on saapunut. Myydään vielä varastossa olevat vanhan 
painoksen kirjat hintaan 4 €/kpl.  

 

Anni Sirén liittyi kokoukseen Zoomin kautta ajassa 16.17. 

 

6 Ajankohtaisten laskujen hyväksyminen 

Turun haalarimerkki Oy:lle on maksettu 135,97 € maksuna Back to lipasto -
haalarimerkeistä. Lasku hyväksytään maksettavaksi takautuvasti ja on maksettu 
10.9.2023. 

Suomen Psykologian Opiskelijain Liitolle maksetaan 200,00 € maksuna SPOL:in 
laulukirjoista. Lasku hyväksytään maksettavaksi. 

Elli Reinola hakee kulukorvausta 50,00 € SPOL:in vuosijuhlilla edustamisesta 
28.10.2023. Kulukorvaus hyväksytään maksettavaksi.  

 Maksujen jälkeen tilille jää noin 7600 €. 

 

7 Uusien jäsenten hyväksyminen 

Hyväksytään kolmekymmentäviisi (35) ehdot täyttävää varsinaista jäsentä. Defenssillä 
on tällä hetkellä 111 varsinaista jäsentä. 

 

 

8 Haalarimerkkikilpailun järjestäminen 

“Keskusteltiin kilpailun järjestämiseen tarvittavista resursseista ja järjestämisen 
ajankohdasta. Päätettiin siirtää kilpailun järjestäminen ensi syksylle.” (Hallituksen 
kokous 21.3.) 



Järjestetään haalarimerkkikilpailu mahdollisimman pian. Aliina Ojala huolehtii 
kilpailun käytännön järjestelyistä. Järjestetään äänestys voittajan valinnasta Defenssin 
Telegram-ryhmässä, jotta koko jäsenistö saa mahdollisuuden osallistua äänestykseen. 
Katsotaan sopiva ajankohta viestintäkalenterista. Voittajat palkitaan voittajamerkeillä 
ja yllätyspalkinnolla. 

 

Salla Kopalainen liittyi kokoukseen Zoomin kautta ajassa 16.25. 

 

9 Haalarimerkkitilaus 

Myyntivastaava Aliina Ojala päivitti haalarimerkkitilannetta. Tilataan lisää kaikkia 

neljää ennestään myynnissä ollutta moodstekalaa 300 kpl kutakin, sillä menekki on 

ollut runsasta. Myyntivastaava Aliina Ojala hoitaa tilausta eteenpäin. 

Palattiin kohtaan 9 ajassa 16.55. 

Hilla Vaattovaara poistui ajassa 17.00. 

Avataan uudestaan kohta 10 ajassa 17.06. 

 

 

10 Hallitusmerkit 

Pohdittiin halukkuutta tilata hallituslaisille omat haalarimerkit. Laura Junno esitteli 
luonnostaan mahdolliseksi haalarimerkiksi. Keskusteltiin merkin designista ja siitä, 
sisällytettäisiinkö merkkiin vuosiluku. Keskusteltiin myös siitä, maksaako 
hallituslaiset omasta merkistään vai saisiko merkin ilmaiseksi. Päätettiin tilata 
merkkejä 100 kappaletta. Toteutetaan Lauran design ja jaetaan merkit hallituslaisille 
ilmaiseksi. Tilataan merkit samassa tilauksessa moodstekalamerkkien kanssa. 

 Avataan uudestaan kohta 9 ajassa 16.55. 

 Palattiin kohtaan 10 ajassa 17.06. 

 

11 Hallituksen täydentäminen 

Hallituksen uudeksi varsinaiseksi jäseneksi nousee aiemmin ensimmäisenä 
varajäsenenä toiminut Salla Kopalainen, joka toimii jatkossa myös toisena 
koulutuspoliittisena vastaavana. 



12 Urheiluvastaavan nimittäminen 

Aapo Kuusinen on ilmoittanut olevansa innokas toimimaan Defenssin toisena 
urheiluvastaavana. Nimitetään Aapo Kuusinen uudeksi urheiluvastaavaksi 
(toimihenkilöpesti). 

 

13 Kiltiksen siivousvuorot 

Defenssin kiltahuoneen siivousvuorot ovat viikot 41 ja 49. Maija Mourujärvi hoitaa 
siivousvuoron viikolla 41 ja Hilla Vaattovaara viikolla 49. 

 

14 Myyntikassin teko 

Myyntivastaava Aliina Ojalan ehdotuksesta ommellaan Defenssille myyntikassi. Kassi 
on musta Defenssin kangaskassi, jonka sisällä on taskut jokaiselle haalarimerkille. 
Aliina aikoi ommella kassiin myös vetoketjun. Lisäksi merkit ommeltaisiin näytille 
kassin ulkopuolelle. Päätettiin budjetoida kassin ompeluun 15 € materiaalikuluista. 

 

15 Talousarvio vuodelle 2024 

Perustetaan työryhmä talousarvion laatimiselle vuodelle 2024. Työryhmään nimetään 
Elli Reinola, Katja Simonen, Laura Junno, Viivi Ryhänen ja Petra Jokikokko. 

 

16 Toimintasuunnitelma vuodelle 2024 

Perustetaan työryhmä toimintasuunnitelman laatimiselle vuodelle 2024. Työryhmään 
nimetään Ida Leipivaara, Sofia Koho, Iida Argillander, Anni Sirén ja Elli Reinola. 

 

17 Hallituksen käytännöt -kyselyn tulokset 

Sosiaalipoliittinen vastaava Viivi Ryhänen esitteli kyselyn tuloksia hallituksen 
käytännöistä. Kysely on toteutettu hallituslaisille alkusyksystä. 

Nousseita ehdotuksia hallitustoiminnan kuormittavuuden vähentämiseksi olivat niin 
sanottujen työaikojen sopiminen, alustusten ja kommenttien kirjoittaminen etukäteen 
kokouksia varten sekä panostaminen hallituksen virkistäytymiseen. 

Työajoista sovittiin, että hallituksen työaika ajoittuu klo 8–18 väliin, ja Telegramin 
hallitusryhmän viestit ajoitetaan tämän ajan mukaan. Lauantaista tehdään lepopäivä 
hallitustyöstä, eikä viestejä laiteta silloin ollenkaan (lukuun ottamatta hätätapaukset). 



Alustusten ja kommenttien kirjoittaminen etukäteen nopeuttaa kokousten kulkua ja 
helpottaa sihteerin työtä. Käsiteltävistä asioista jokainen saa myös paremmat esitiedot 
ja pystyy pohtimaan kantaansa rauhassa etukäteen, mikä tasa-arvoistaa 
päätöksentekoa. 

Virkistäytymiseen panostaminen edistää hallituslaisten hyvinvointia ja voisi myös 
lisätä hallitukseen liittymisen houkuttelevuutta. Muistutettiin, että Psykologiliitto voi 
myös sponsoroida hallituksen virkistäytymistä. 

Kiinnitetään myös huomiota, miten toiminnan muutoksista (esim. tapahtumat, 
kokouksen ajankohta) ilmoitetaan hallituksen jäsenille ja miten ne raportoidaan 
pöytäkirjoissa. Keskusteltiin myös budjetin käytön seuraamisesta, raportoinnista ja 
tiedonkulusta. 

Vastauksissa ilmeni myös kokemus siitä, että oma mielipide voi olla vaikea tuoda 
julki hallituksen kesken. Jatkossa pyritään huomioimaan paremmin palautteet omassa 
toiminnassa ja huolehtia hallituksen yhteishengestä ja ryhmäytymisestä. Keskusteltiin 
Defenssin arvojen luomisesta kirjalliseksi ja pyritään laittamaan tämä asia liikkeelle 
piakkoin. Keskusteltiin myös Defenssin alkoholipolitiikasta. 

Jatketaan keskustelua ensi kokouksessa. 

 

18 Defenssin logo kiltiksen ikkunaan 

 Siirretään seuraavaan kokoukseen. 

 

19 Puheenjohtajan frakki 

 Siirretään seuraavaan kokoukseen. 

 

20 Muut esille tulevat asiat 

Kaski ry:n järjestämistä venetsialaisista 25.–27.8. jäätiin voitolle. Voitto käytettäisiin 
kaikkien järjestäjäjärjestöjen hallitusten yhteiseen virkistäytymiseen. 

 

21 Kokouksen päättäminen 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.08. 

 

  



Pöytäkirjan vakuudeksi, 

 

_________________________________________  _____._____. 20_______ 

Elli Reinola     päivämäärä 
puheenjohtaja    

 

_________________________________________  _____._____. 20_______ 

Ida-Lotta Rajanen    päivämäärä 
sihteeri 

 

_________________________________________  _____._____. 20_______ 

Maija Mourujärvi    päivämäärä 
pöytäkirjantarkastaja 

 

_________________________________________  _____._____. 20_______ 

Katri Kantola    päivämäärä 
pöytäkirjantarkastaja 

 

  

22 09 23

23 9 23

Idalg 25923



 


